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Önkormányzati képviselői beszámoló a 2022-es évről 

2022 a szokásosnál is nehezebb évnek bizonyult. A pandémia időszaka után 

vártuk, hogy könnyebb időszak következik, de sajnos nem így történt. A 

szomszédunkban zajló háború és a kormány elhibázott gazdaságpolitikája olyan 

helyzetet teremtett, amelyek nagyon megnehezítették és nehezítik azóta is a 

mindennapjainkat. Az energiaárak drasztikus emelkedése nem csak a fűtést és 

a világítást tette drágábbá, hanem az infláció is az egekbe szökött, melyet a 

bolti árakban is tapasztalunk. Mindez sújtja városunk gazdálkodását is. 

A kormány 2020. április 17-én egy igazságtalan döntéssel megfosztotta 

városunkat egy értékes földterülettől, a gödieket pedig jelentős pénzügyi 

bevételtől. A városi költségvetésből így kihulló milliárdok a mögöttünk álló és az 

ebben az évben is folytatódó válságos időkben különösen hiányoznak a 

költségvetésünkből. Mindezek okán az elmúlt évben és ebben az évben is 

városunk jelentős működési hiánnyal küszködött, küszködik.  

Ennek kezelésére az energetikai megtakarításokon túl számos kiigazító döntést 

hoztunk mind a kiadási, mind a bevételi oldalon. Többek között sajnos vissza 

kellett hozni a 2018-ban eltörölt építményadót, vállalva ennek minden negatív 

politikai ódiumát. Előző városvezetés azért tudta ezt az adónemet elengedni, 

mert számított az üzemből évente befolyó sok milliárd forintra. Ezek mellett 

azonban szükségünk van megyei és központi kormányzati segítségre is. 

Pontosabban az elvett iparűzési adó minél nagyobb hányadának 

visszaszerzésére.  

Képviselőként, felelős városvezetőként ezt a helyzetet adottságként kell 

kezelnem. Városom, és annak lakóinak az az érdeke, hogy bár nem elfelejtve, 

de ne a minket ért igazságtalan döntést sérelmi politikájának aspektusából 
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politizáljak! Ennek fényében alpolgármesteri megválasztásom óta igyekeztem 

rendezni helyi képviselői testületi viszonyainkat, jó munkakapcsolatot 

kialakítani és konstruktív tárgyalásokat folytatni a megyei vezetőkkel, 

kormányzati szervezetekkel, gödi vagy városunkban szolgáltatást nyújtó 

cégekkel. 

A bizalomból épült híd lerombolásához egy pillanat is elég ám annak újjáépítése 

hosszú, gyötrelmes feladat. Mégis látszanak már eredmények egy-egy 

építőelem helyrekerülésében. Ezért örömmel tudok számos fejlesztésről 

beszámolni a körzetemet érintően: 

➢ SAMSUNG SDI támogatásával kiserdőben található játszótér 

felújításához hozzájárulva nemsokára megindul a kivitelezés és 

reményeim szerint már nyáron használatba vehetik a gyermekek. Az 

üzem sokat szeretne segíteni városunkban élőkön, de emellett a 

lakosokat zavaró ügyekben is előrelépést kell tenniük. Tekintettel, hogy a 

gyár már nem Gödön található, így az önkormányzat nehezebben érheti 

el, amit a Samsung közelében élők elvárnak; 

➢ Elindult városunkban közterületi térfigyelő kamerarendszer kiépítése, 

mely idén Alagút és Erdész utca sarkán, illetve a bócsai játszótér mellett a 

Mayerffy József utcai lámpánál lévő helyszíneken lesz bővítve. Eme 

beruházás növeli biztonságérzetünket, mert rendőrségi eljárásban a 

felvételek kikérhetőek; 

➢ Közvilágítás bővítése (új lámpák építése, hiányzó szakaszok 

megvilágítása) Korábban volt olyan villanyoszlop, melyen nem volt 

lámpa, illetve Fácán és Zimpel Károly utca közötti járdaszakasz is 

megvilgításra került; 

➢ Pest vármegyénél nemrég támogatást nyertünk a Kiserdő karbantartási 

és felújítási munkáira, illetve járdafelújításra az Alagút utcában; 
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➢ Tavasszal indulhat a Nemeskéri úton egy hiányzó járdaépítés és 

csapadékvíz elvezető árok kiépítése Pest vármegye támogatása által; 

➢ Göd-Újtelepen már készül a járdaépítés és felújítás tervezése, 

várhatóan a februári testületi ülésen döntünk arról, hogy pályázunk a 

megvalósítására Pest vármegyénél. 

➢ Szamos utca első tervváltozata elkészült, remélem hamarosan a 

Rómaiak útja terveit is megoszthatom körzetemben lakókkal; 

➢ Samsungnál hamarosan átadásra kerül az új M2 lehajtó, így azt remélem 

idén a gyár birtokba véve jelentős forgalomcsökkenésre kerül sor Göd 

belterületi útjain; 

➢ Tavaly több körzetemben lévő csapadékvíz elvezető árok is ki lett 

tisztítva (Nemeskéri út, Fürdő utca, Alagút utca) és padkanyesésre is sor 

került. Ezzel az esővíz legtöbb helyen már nem okoz problémát, ezt a 

munkát folytatni fogjuk; 

➢ Rómaiak útján, Sió és Maros utcában javításra került a földút; 

➢ Kátyúk is ki lettek javítva (sajnos a mostani időjárás miatt ismét 

megjelentek, de már kiírásra került a javítási munka, így kedvező 

helyzetben hamarosan több helyen is megtesszük a javítást); 

➢ MÁV-val közösen az Alagút ki lett festve és idén színes festésre is sor fog 

kerülni, illetve a járda megemelésében is együttműködünk a 

vonattársasággal. Remélem, hogy végre tavasszal meg tudja csinálni a 

cég a nehéz gazdasági helyzet ellenére; 

➢ Több helyszínen is sor került gallyazásra így az igazán veszélyes ágak 

eltávolításra kerültek. Ilyen bejelentéseket továbbra is várok Önöktől, 

mert most van az ideje ilyen munkák elvégzésére; 

➢ Kiserdőben lévő „Civil tanya” felújítása tavaly elkészült, így idén több 

rendezvény egyik fő helyszíne lehet újra, hogy a közösségünket 

összekovácsolja. 
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VÉDERDŐ 

Fontosnak tartom továbbra is, hogy egy megfelelő erdősáv létesítését kérjük az 

államtól. Nemeskéri úton lévő projekt Pest vármegye kivitelezésében valósult 

meg és gondozás hiányában a kis vesszők a nagy nyári melegben kiszáradtak. A 

tapasztalatokat leszűrve kérnünk kell, hogy a véderdő projektet inkább Göd 

önkormányzata valósítsa meg, mert akkor locsolni, ápolni tudjuk azért a fákat, 

hogy rövid időn belül valódi véderdő jöhessen létre. 

Városunk és körzetünk ügyeiről tavasszal és ősszel is lakossági fórumon 

egyeztettem választóimmal és beszélgettünk sokat a számos városi 

rendezvények valamelyikén.  

2023-ban is folytatom a képviselői fórumokat, igyekszem a legtöbb városi 

rendezvényen jelen lenni, mert nagyon fontosnak tartom, hogy közvetlenül is 

találkozhassak a lakosokkal, meg tudjuk beszélni közös ügyeinket.  

Ennek érdekében itt is ajánlom facebook oldalamat, ahol rendszeresen 

beszámolok tevékenységemről, fontos információkat osztok meg a város 

ügyeiről, fórumot biztosítok ezek megvitatásra, és ahol egyéb 

elérhetőségeimen túl mindig készséggel fogadom a megkereséseket.  

Kérem kövessék a https://www.facebook.com/SzilagyiLaszloGod oldalamat, 

ahol részletesen, visszamenőleg, kronologikus sorrendben is megtalálható a 

város érdekében végzett munkám beszámolója.  

Bízom benne, hogy idén újra kiadásra kerülhet városunk újságja. Gödi Körképre 

szerintem szüksége van a lakosoknak, hiszen nagyon sokan nyomtatott újságot 

olvasva jutnak hozzá a kellő információhoz. 

https://www.facebook.com/SzilagyiLaszloGod
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2023 -ban is azon leszek, hogy a kormánnyal és Pest vármegyével városunk ne 

lövészárkot ásson, hanem az elvett forrásokból minél több pénz jusson vissza 

Gödre. Samsung által befizetett adókból városunk földútjait végre le kell 

aszfaltozni. Járdákat kell építeni és vízelvezető árkokat kell létrehozni a gyakori 

nagy esők kezelésére. 

Továbbra is konszenzusra kérem és buzdítom a képviselőtársaimat, hogy abban 

legyenek érdekeltek, ami hosszú távon is az itt élő polgárok érdekeit szolgálja. 

Remek kezdeményezések, ötletek és tervek születnek, amik a város fejlődését, 

eredményesebbé válását szolgálják, de kellő akarat és döntés híján kárba 

vesznek. A sértettséget és a sárdobálást váltsa fel a szakmai munka; a széthúzás 

helyett legyen egyetértés; valamint az egyéni érdekeket és célokat vegye át a 

közösségi együtt gondolkodás. 

Idén összesen 300 millió forintot meghaladó fejlesztésre kerül sor 

körzetünkben. Azon leszek, hogy idén Szamos utca és Rómaiak útja szilárd 

útburkolattal ellátására pályázati támogatást nyerjünk el és további 

járdaépítésekre sor kerüljön. 

Göd ne arról legyen az országban ismeretes, hogy miért nem valósult meg 

egyetlen beruházás és fejlesztés sem, hanem büszkék lehessünk arra, hogy a 

kedvezőtlen politikai, gazdasági környezetben is össze tudtunk fogni, 

gazdagabbá, lendületesebbé és élhetőbbé tettük azt a várost, amit őseink 

hagytak ránk örökségül. 

 

Szilágyi László 
Alpolgármester 

Önkormányzati képviselő 


